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Reportáž 

 

• Ve středu 28. 4. se sázely po celé obci 

stromy. Akci připravila starostka Veronika 

Kristová s místostarostou Tomášem 

Pfeiferem za pomoci technických služeb. 

Akce se účastnilo hodně lidí z naší obce, i 

dětí. Pomoct přišly i děti z kroužku 

Objevujeme svět, 28. 4. z 1.A a 5. 5. z 2.A.                   

-fif-  -dud-  -lam- 

• 20.  května se konalo školní focení. Zájem 

o fotky se zjišťoval pomocí formulářů, které 

paní učitelky rozdaly dětem.              -pud- 

• Od posledního týdne v dubnu se děti z 

kroužku Dětský aerobik scházejí venku a 

cvičí na červeném hřišti.           -pud-  -dud- 

• Od 5. 5. obnovila fotbalová přípravka 

tréninky na fotbalovém hřišti v Řeži.      -fif- 

• Ve středu 19. 5. se konala událost Den 

šílených účesů. Děti si do školy mohly vzít 

nějaký šílený účes.                             -pud- 

• 2. A pracovala na projektu Mluvíme v 

bublinách. Cílem bylo, aby se děti naučily 

udělat svůj vlastní komiks. V květnu jsme 

projekt dokončili a komiksy se posílají do 

soutěže.                                              -pud- 

 

Ve středu 28. 4. se konala v naší obci akce 

sázení stromů a redaktoři byli u toho.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Nejdříve se sázely stromy u bytovek v ulici 

Nad Údolím a od 14 hodin se sázelo na 

Červené Skále. Podél cestiček kolem hřiště 

byly vykopané díry a navezené kupičky hlíny. 

Postupně přicházeli lidé, kteří chtěli pomáhat, 

a místostarosta Tomáš Pfeifer jim vysvětloval, 

jak správně sázet. Sešlo se opravdu hodně lidí 

i dětí a všichni spolupracovali. Sázely se i tři 

stromy podél hlavní silnice, které byly ve 

svahu, takže se kolem nich musely dát 

kameny, aby voda neodplavila hlínu. Když 

bylo vše hotovo, přijela multikára s vodou a 

stromy se zalily.  

Na místě jsme udělali rozhovor s 

místostarostou Pfeiferem: 

Co se tady dneska chystá za akci? 

Dneska sázíme po celé obci třicet stromů. Je 

to velká akce, na kterou přispěl stát a první 

část sázíme teď, na jaře, a druhou část 

budeme sázet na podzim. 

Jak dlouho se tady vykopávaly ty díry? 

Díry jsme začali kopat v pondělí a ještě v úterý 

i dnes se kopaly. Takže tři dny celkem pro 

všechny stromy. Je to opravdu velká akce. 

Kdo to všechno zaplatí? 

Jak jsem již říkal, hodně peněz nám na to 

přispěl stát. My musíme nejen stromy sehnat, 

ale i společně zasadit a pak se o ně starat, 

aby se nám tady krásně zelenaly a dělaly nám 

radost. 

Jak vás to napadlo, sázet stromy? 

Tuším, že jsme se starostkou viděli nějakou 

reklamu v novinách, řekli jsme si, že to je 

správná výzva, jdeme do toho. A tak jsme 

sehnali peníze od státu a můžeme začít 

výsadbu. 

Kde všude jsou díry na sázení? 

Sázíme na Červené Skále, u sídliště a 

v serpentinách u knihobudky. A potom máme 

ještě další stromy, na které nepřispívá stát, ale 

místní dobrodinci. Pod školou jsme vykopali 

dvě díry na kaštany a v Husinci dvě díry na 

třešně. A ještě jsme přesvědčili Sudop, což je 

vedlejší stavebník, aby nám přispěl dalšími 

třemi stromy. Takže celkem máme teď 37 

stromů k výsadbě. 

Jaké druhy stromů se sázejí?  

Většina stromů je javor babyka, pak sedm 

jilmů, které jsou pod sídlištěm a tři duby, které 

jsou na Červené Skále výměnou za uschlé 

duby podél hlavní silnice. V husineckých 

serpentinách jsou to třešně chrupky a pod 

školou kaštany. 

Děkujeme za rozhovor. 

  

Další středu 5. 5. jsme se vypravili k lavičce 

v husineckých serpentinách, kde se sázely 

dvě třešně. Děti z kroužku Objevujeme svět 

z 2. A byly domluvené, že stromy zasadí. 

Technické služby dovezly na místo 

zahradnické nářadí – kolečka, lopaty a hrábě 

půjčené z lesní školky. Jeden strom sázeli 

kluci a jeden holky.  

Během sázení jsme vyzpovídali tři děti. 

Baví tě sázení? 

Anežka L.: Jo. 

Anička F.: Ano. 

Lukáš Ř.: Ano, baví. Je to supr. Je to takové 

setkání s přírodou. 

Už jsi nějaký strom sázel (a)? Kdy a kde? 

Anežka: Jo, sázela, u táty v Kostelci. 

Anička: Ano, u nás na zahradě. 

Lukáš: Myslím, že sázel, ale už nevím jaké. 

Víš, co dnes sázíte za strom? 

Anežka: Bude to třešeň. 

Anička: Ano, třešeň. 

Lukáš: Jo, třešně. 

Jak je to obtížné? 

Lukáš: Hrabání v hlíně je docela těžké, ale 

třeba takové to čechrání, to mi jde samo. 

Budeš si tady trhat třešně, až porostou? 

Anežka: Jo, hodně  

Anička: Ano. 

Lukáš: Asi jo, podle toho, jestli tudy půjdu. 

Příprava na sázení na Červené skále 

Reportáž i rozhovory připravili:   

Daniela, Ema, Linda, Toník (2. A),  

Luděk (3. A),  

Filip, Laura, Luna, Nela, Otík (4. A) 

Foto: Luděk (3. A), Nela, Otík (4.A) 

Kluci sázejí druhou třešeň 

Dívky z 2. A  sázejí třešeň 

Konečně se zase obnovují kroužky. A to je 

příležitost pro redaktory, vyzpovídat své 

vedoucí. Dva takové rozhovory na vás 

čekají na druhé straně. Titulní stránka je 

tentokrát skoro celá věnovaná reportáži ze 

sázení stromů. Pracovali jsme jako 

opravdoví novináři v terénu – pozorovali a 

fotili, dělali si poznámky, vyptávali se na 

místě, nahrávali na diktafon… Výsledek 

opravdu stojí za to. Chcete taky zkusit práci 

redaktora? Od příštího školního roku 

budeme zase nabírat nové děti na kroužek, 

přihlaste se! 
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Rozhovor  
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kroužku 

 

 

Záliby 

 

 

Zábava 

Rozhovor s lektory stepu, Tap 

Academy Prague 

Stepování se s Lindou věnujeme už tři 

roky. Chodím do soutěžní formace k 

Tomáši Slavíčkovi a Linda k Báře 

Vajnarové. Oba lektory máme rády, je 

s nimi legrace a jsou opravdoví 

profíci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Od kolika let stepujete? 

Tom: Je mi 37 let a stepuju od 11 let.  

Barča: Mně je 27 a stepuju od čtyř, 

pěti let. 

Jak dlouho učíte děti stepovat? 

Tom: 18 let 

Barča: 8 let 

Co vás na tom baví nejvíc? 

Tom: Na učení mě nejvíc baví, když 

můžu dětem splnit sen, aby získaly 

třeba medaile, aby poprvé soutěžily 

na mistrovství světa, aby se jim líbily 

kostýmy a hudba, kterou vybereme, a 

aby s námi byly šťastné na lekcích a 

nebo třeba na společném 

soustředění. To mě baví nejvíc. 

Abych vám dělal radost! 

Barča: Že můžu naučit někoho něco 

nového, zároveň i já se snažím být 

více kreativní a být mezi lidmi. Že 

udělám někomu radost, že ho naučím 

něco nového. (Tom: že můžeš být 

taky se mnou.) 

Čeho byste chtěli dosáhnout s 

dětmi? 

Tom: Přál bych si, aby už skončil 

koronavirus a jeli jsme na 

soustředění, na soutěž. To je můj 

jediný cíl. Chtěl bych vidět, holky, 

vaše rodiče, kteří vás vypustí u 

autobusu s báglama, a vy s námi 

budete mít nejlepší celotáborovou hru 

(a rodiče dovolenou ). 

Barča: Já s Tomem naprosto 

souhlasím a ještě bych chtěla 

dosáhnout toho, že s námi děti vydrží, 

co nejdéle. Když budete teenageři, 

nebo dospělí a pořád budete 

stepovat. To by bylo skvělé! 

Tom: Ještě dodám, že Barunka také 

stále soutěží, tak bych si přál, aby 

ještě alespoň jednou byla na 

Mistrovství světa a poslouchala 

českou hymnu. 

Jsou pro vás soutěže těžké? 

Tom: Pro mě jsou určitě těžší, když 

jsem choreograf a mám 

zodpovědnost za vás. Když jsem 

soutěžil, tak jsem tak nervózní nebyl. 

Barča: Nejtěžší je, když je v jeden den 

třeba „republika“ a musím se 

soustředit jak na sebe, tak na vás. Ale 

samotný výkon si pak hrozně užívám, 

po té celoroční dřině. 

Jak zvládáte tuto koronavirovou 

situaci a na co se těšíte nejvíc, až 

skončí? 

Tom: My už učíme skoro rok on-line, 

jsme s vámi s přestávkami na Zoomu, 

ale to že jste s námi, že nesedíte jen 

u počítače, nám pomáhá přežít. Tímto 

my nepropadáme špatné náladě. Je 

to tak Barčo?  

Barča: Úplně, vždycky mám nejlepší 

den! 

Tom: Až korona skončí, tak se těším 

k moři, že se otevřou divadla a budu 

moct zase hrát, ale úplně nejvíc, že 

budete tady s námi celá formace na 

sále a že u nás na recepci potkám 

opět vaše rodiče, abychom si 

popovídali. 

Barča: Tak v divadlech já zatím budu 

jen jako divák, ale mám spousty 

kamarádů, které jsem dlouho neviděla 

a moc se na ně těším.  

Jakých nejlepších výsledků jste 

dosáhli sami a s dětmi? 

Tom a Barča: Mistrovství světa 

s choreografií Tick Tock (na youtube: 

„Tap Academy Prague Tick Tock“), 

stepovali jsme ve velkých divadlech, 

na koncertech, ve Stardance. Jinak 

Barunka ví, že můj každoroční úspěch 

je vidět šťastné děti a jejich posun na 

soustředění. A Baru, pojď do tria! 

Barča: V roce 2019 nám vyhrálo 

dětské trio. Za velký úspěch považuji 

to, že se nám děti vrací a baví je to 

s námi. (Tom palec nahoru). 

Jaký nejšílenější kostým jste na 

sobě měli a jaká k tomu byla 

choreografie? 

Tom i Barča: (obrovský smích) 

Všechny kostýmy v danou chvíli nám 

připadají krásné, ale občas se zpětně 

smějeme, jak se mění trendy a móda 

a hlavně náš vkus. Ale kostýmy máme 

v tu chvíli podle nás vždycky 

nejlepší.  

Laura: To chci vidět jednou ty naše! 

Laura, 4. A, Linda, 2. A Luděk, 3. A 

Rozhovor s Hankou 

Jizbovou,  

lektorkou angličtiny  

Už od školky chodím 

na kroužek Mortimer 

ve Zdibech, kde se 

učím angličtinu. Od 

začátku mne učí 

lektorka Hanka 

Jizbová. Učí nás 

hravou formou, je moc 

fajn a angličtina s ní je 

zábava. Hanku jsem 

požádal o rozhovor. 

Jak dlouho se výuce 

angličtiny věnuješ?  

Od roku 1999 (22 let). 

Jak ses k tomuto 

oboru dostala?  

 Po studiu angličtiny v 

britské Cambridge 

jsem chtěla učit 

zábavnou formou tak, 

jak jsem se jazyk učila 

já v zahraničí. 

V jakých cizích 

zemích jsi angličtinu 

využila?  

Anglie, Irsko, 

Švédsko, Holandsko, 

Japonsko, Německo, 

Itálie, Španělsko, 

Francie, Rakousko, 

Slovinsko, 

Chorvatsko.  
  

Osmisměrka  (Luna, 4. A) 

ANANAS 

SEŠIT 

KŮL 

ŽIDLE 

KNIHA 

DAN 

ESO 

KOLO 

LES 

NOS 

Tajenka: __ __ __ __ __ 

MAZLÍČEK 

(Odpovídá  

Leontýnka, 4. A) 

Co máš za zvířátko a jak se jmenuje? 

Je to křečík džungerský a jmenuje se Melounek. 

Jak dlouho ho máš? Mám ho dva dny. 

Co papá? Speciální granule, ovoce a zeleninu a 

ještě bylinky. 

Jakou má barvu? Šedou. 

Co všechno umí?  

Umí si vystlat domeček a zásobovat si jídlo v 

líčkách. 

Čím tě rozesměje? 

Rozesměje mě, když h vytáhnu z klece a on mi 

běhá po celém těle a když běhá v kolečku. 

S čím si nejradši hraje? 

Hraje si s ruličkami a s natrhanými kousky papíru, 

dokonce si někdy hraje i s jídlem. 

Zpracovala Laura Mi., 4. A, foto: Leontýna, 4. A 

Obrázky 

Lucinka, 1. A,          Kubík, MŠ Broučci 

Omalovánka    

(Toník, 2. A) 

 

Políčka vybarvi 

podle symbolů: 

trojúhelníky žlutě 

čtverce červeně 

kolečka modře 

obdélníky zeleně 
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